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زانو زدن آمریکا در برابر ملت ایران

امام جمعه بناب گفت: رئیس جمهور آمریکا صراحتاً اعتراف کرد که ما نمیتوانیم مانع پیشرفت ایران باشیم.

امام جمعه بناب گفت: رئیس جمهور آمریکا صراحتاً اعتراف کرد که ما نمیتوانیم مانع پیشرفت ایران باشیم.

-
حجتالاسلام شیخ مصطفی باقریبنابی امروز در خطبههای نماز جمعه شهرستان بناب با تبریک فرا رسیدن ایام ولادت پیامبر اکرم (ص) و ولادت امام جعفرصادق (ع) و همچنین هفته وحدت گفت:

نظام جمهوری اسلامی میخواهد ملت ایران ملتی باشند مرفه، باایمان و سربلند در بین تمام ملتهای دنیا و نشان دهد که اسلام و ولایت فقیه توانایی اداره جوامع را دارد و این واقعاً یک هدف

بزرگی است و برای رسیدن به این هدف موانع زیادی را باید از پیش رو برداشت.وی همچنین با اشاره به دشمنیهای غرب علیه نظام جمهوری اسلامی افزود: بر آحاد ملت و مردم وظیفه است که

دشمنشناس باشیم و حیلههای آنان را رصد کنیم.خطیب جمعه شهرستان بناب تصریح کرد: البته آسیبهای درونی در این زمینه سنگینتر از آسیبهای دیگر است.ناامیدی و الگوپذیری از خارج

بزرگترین آفتها استوی تنبلی، یاس، ناامیدی و نبود اعتماد به نفس و الگوپذیری از خارج را از بزرگترین آفتها و تهدیدات دشمنان ذکر کرد و گفت: حزبی و جناحی عمل کردن از جمله مرضهایی

هستند که در هر جا رخ دهد، آنجا میکروب و بیماری تولید میکند و همیشه شیاطین و دشمنان سرسخت بیرونی تلاش کردهاند تا چنین میکروبهایی را در درون جوامع اسلامی به ویژه ایران

اسلامی رسوخ دهند.باقریبنابی خاطرنشان کرد: 35 سال است که از هیچ تهدید و خونریزی و فشار علیه جمهوری اسلامی کوتاهی نکردهاند ولی با همه اینها کشور و نظام ما به حول و قوهالهی به

صورت معجزهآسا هر روز قلههای سعادت را یکی پس از دیگری فتح میکند.رئیس شورای فرهنگ عمومی بناب با اشاره به اعتراف دشمنان در خصوص قرار گرفتن ایران در رتبه هفت علمی دنیا اظهار

کرد: قطعاً رسیدن به این موفقیت کار بزرگی است و این موفقیت به فضل الهی و در سایه محاصره و تهدیدات دشمنان به نتیجه رسیده است و به حول و قوهالهی کشور ما از هر زمان دیگری شناخته

شدهتر است.زانو زدن آمریکا در برابر ملت ایرانباقریبنابی عنوان کرد: این از بیچارگی و ناتوانی دشمنان علیالخصوص آمریکاست که رئیس جمهور آمریکا و وزیر خارجه آنها فقط حرف میزنند و در

سابق آنها عمل میکردند و یک لحظه هم درنگ نمیکردند ولی حالا به جهت عدم ناتوانی در مقابل پیشرفتهای ایران به لفاظی افتادهاند.وی ادامه داد: رئیس جمهور آمریکا صراحتاً اعتراف کرد که

ما نمیتوانیم مانع پیشرفت ایران باشیم.امام جمعه بناب تاکید کرد: همیشه باید هوشیار باشیم و نباید دشمن را حقیر و بیچاره شمرد.باقریبنابی تصریح کرد: با وجود اینکه ما در کشور برنامههای

پنج ساله و چشمانداز 20 ساله داریم ولی در مقابل دشمن نیز برای عدم تحقق آنها برنامه دراز مدت دارد بنابراین باید هر لحظه مراقب ترفندهای دشمنان باشیم.وی یکی از برنامههای خطرآفرین

دشمن را ایجاد اختلاف و برهم زدن صفوف بین مسلمانان ذکر کرد و گفت: دشمن درصدد است اسلام را تکه تکه کند و این برنامه برای دشمن کم هزینهترین نقشه علیه مسلمانان است.رئیس شورای

فرهنگ عمومی بناب تاکید کرد: به قدری این حربه خطرناک است که باید بیش از پیش هوشیار باشیم.هرگونه تبعیض و حصارکشی در اسلام پلید، زشت و ممنوع استباقریبنابی هرگونه تبعیض و

حصارکشی را در اسلام پلید، زشت و ممنوع دانست و گفت: در کشور نباید خدمتگزاران را از همدیگر جدا کرد.وی ادامه داد: در 35 سال گذشته در تمام موفقیتهای کسب شده در کشور همه آحاد

ملت سهیم هستند.امام جمعه بناب افزود: امام راحل کارشناس فنی نبودند ولی در تمام بخشها مشاوران امینی داشتند همین طور مقام معظم رهبری بنابراین حصار کشیدن و موضعگیری و

انحصاری عمل کردن نادیده گرفتن زحمات دیگران بوده و این تفرقهآمیز است.
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